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Centervænget afd.  291-0 
Bestyrelsesmøde den 6/9-23 

 

 

Deltagere:     

Dan 

Merete 

Tobias 

Morten / Lejerbo 

 

Fraværende: 

 

Gæster: 

 

Referent:   

Dan Meyer Dajm 

  

 

Dagsorden 

  

-Godkendelse af referat 

-Meddelelser fra Formanden 
-Meddelelser fra Morten/Lejerbo 
-Indkomne punkter 

Lille krog påsættes alle små opgangsvinduer (Dan) 
  Hørkram holder længe i tomgang foran Skovhuset (Dan) 

Lejerbo flytter affaldscontainere Skovhuset meget tidligt om morgen (Dan) 
Status på oprydning/ordene grønt langs stien til Lidl ?? (Dan) 

  
-Evt. 
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Velkomst: 

 

Kort velkomst til mødet efter sommerferien. 

Herefter gik man over til dagsordenen. 

 

 

1. Godkendelse af referat 

Referat godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Orientering fra Formanden: 

Der har været opstartet en ny Rotte-sag i den store Blok. Mortalin har været ude og fange en 

rotte, sætte ekstra fælder op, og der er ikke set rotte-aktivitet siden. Vi krydser fingre. 

Mortalin er stadig på sagen. 

 

Der har været Afdelingstjek. Merete og Tobias deltog. 

 

3. Orientering fra Morten/Lejerbo: 

Der blev orienteret om Have-Legeplads-projektet i forlængelse af Afdelingstjekket. 

 

Der kommer affalds-sorterings-molokker i Uge 37. Der uddeles en Sorterings folder til samtlige 

lejemål. 

 

 

4. Indkomne punkter: 

-Lille krog påsættes alle små opgangsvinduer (Dan) 

Morten sætter i gang på de 7 vinduer der mangler. 

 

-Hørkram holder længe i tomgang foran Skovhuset (Dan) 

Morten har kontaktet Skovhuset og bedt dem tage kontakt til Hørkram. 

 

-Lejerbo flytter affaldscontainere Skovhuset meget tidligt om morgen (Dan) 

Morten tager den videre og får rykket tidspunktet. 

 

  -Status på oprydning/ordene grønt langs stien til Lidl ?? (Dan) 
Morten; Dette sker sammen med Haveprojektet. Træerne bliver beskåret da de er på 

 vej ind i Lidls Ventilationssystem.  

 

Tobias skriver til Morten om den manglende belysning på stien mellem Afdelingen og 
 Lidl. 

  
 

6. Evt. 

 

-Der skal fast slås græs rundt om æbletræerne. Gerne laves en sti igennem græsset. 
 

 

Herefter sluttede mødet. 

 

 

 

Der indkaldes til nyt bestyrelsesmøde inden jul. 


